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MINISTERSTWO CYFRYZACJI
Biuro Analiz i Projektów Strategicznych 

Ministerstwo Cyfryzacji
ul. Królewska 27, 00-060 Warszawa

Protokół ustaleń posiedzenia nr 21/2019 Rady Architektury IT (RA IT) 28 sierpnia 2019 r.

A. Uczestnicy:

Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Karol Okoński kierownik Zespołu Rady Architektury IT. 
W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby 
zaproszone do udziału w posiedzeniu Zespołu: 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja / 
Departament

1. Andrzej Ręgowski – zastępca Kierownika Zespołu MC

2. Jacek Wojcieszyński  – członek zespołu COI

3. Mariusz Madejczyk – członek zespołu MC

4. Joanna Koba – członek zespołu PKO BP

5. Jolanta Serafin – członek zespołu NFZ

6. Adam Waszkiewicz – członek zespołu NDAP

7. Paweł Masiarz – członek zespołu NFZ

8. Jarosław Zembrzuski – członek zespołu GUGiK

9. Marcin Burkot – członek zespołu MS

10. Jacek Paziewski – dyrektor BAiPS MC

11. Długosz Anna - gość GUS

12. Krystyna Michalik – wsparcie administracyjne MC

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad:

1. Opiniowanie projektów
 System Rejestracji Broni (SRB) 
 Budowa Ogólnokrajowej Sieci Bibliotecznej
 Poprawa efektywności realizowanych przedsięwzięć poprzez wdrożenie Metodyk Zarządzania 

Projektami oraz Zarządzanie Portfelem Projektów (akronim: MZP-GUM)
 PORTOS - Platforma orzecznictwa Urzędu Patentowego RP. 
 EZD RP – elektroniczne zarządzanie dokumentacją w administracji publicznej

C. Przebieg obrad.

Ad 1. Opiniowanie projektów.
Lp. Nazwa projektu Lider 

opiniowania w 
RA

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja 
RA

Przebieg głosowania

1 System Rejestracji 
Broni (SRB) 

Adam 
Waszkiewicz

Rada Architektury zaleca:
 Doprecyzowanie opisu usług na dalszym etapie 

realizacji projektu,
 Przedefiniowanie kamieni milowych (kamień milowy to 

zdarzenie o czasie trwania bliskim ZERO, np.: 
podpisanie dokumentu, otrzymanie wyniku),

 Dodanie ryzyk związanych bezpośrednio z realizacją 

POZYTYWNA Z 
ZALECENIEM 
WPROWADZENI
A ZMIAN I 
UZUPEŁNIEŃ NA 
DALSZYM ETAPIE 
PRAC NAD 

Liczba obecnych: 8 
Głosujących: 8
Liczba głosów za:  8
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0
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projektu tzn. wytwarzaniem systemu,
 Dodanie informacji o sprzęcie.

PROJEKTEM

2 Budowa 
Ogólnokrajowej Sieci 
Bibliotecznej

Jarosław 
Zembrzuski

Rada Architektury zaleca
 Wyjaśnienie relacji miedzy systemami w lokalizacji 

centralnej i poszczególnych bibliotekach a usługą SaaS, 
w tym również w zakresie wdrożenia w poszczególnych 
bibliotekach Zintegrowanego Systemu Zarządzania 
Zasobami dla Bibliotek z jednoczesnym 
pozostawieniem w nich istniejących systemów 
bibliotecznych;

 Wyjaśnienie kwestii migracji danych z obecnie 
funkcjonujących rozwiązań w bibliotekach włączanych 
do systemu,

 Wskazanie podstawy kalkulacji kosztów dla 
poszczególnych pozycji kosztowych,

 Przedstawienie relacji między kosztami inwestycyjnymi 
i kosztami utrzymania,

 Szersze opisanie przewidywanych modyfikacji Systemu 
Zarządzania Zasobami dla Bibliotek,

 Wyjaśnienie podstaw decyzji o wyborze dostawcy SaaS,
 Uwzględnienie możliwości docelowego wykorzystania 

planowanej Rządowej Chmury Obliczeniowej, albo 
uzasadnienie niezasadności takiego podejścia, 

 Uwzględnienie integracji z Węzłem Krajowym,
 Wskazanie aktualnych i docelowych wartości KPI.

KONIECZNOŚĆ 
PONOWNEGO 
ZAOPINIOWANIA 
PO SPEŁNIENIU 
OKREŚLONYCH 
WYMOGÓW LUB 
W INNYM 
TERMINIE

Liczba obecnych: 9
Głosujących: 9
Liczba głosów za: 9
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

3 Poprawa 
efektywności 
realizowanych 
przedsięwzięć 
poprzez wdrożenie 
Metodyk Zarządzania 
Projektami oraz 
Zarządzanie 
Portfelem Projektów 
(akronim: MZP-GUM)

Paweł Masiarz Rada Architektury zaleca:
 Konsultacje z MC i KPRM w zakresie wykorzystania 

narzędzia budowanego na potrzeby monitorowania 
projektów strategicznych,

 Współpracę z POPC Wsparcie i MC mającą na celu 
opracowanie innego modelu realizacji projektu, np. 
wykorzystania rozwiązania centralnego.

NEGATYWNA Liczba obecnych: 10
Głosujących: 10
Liczba głosów za: 10
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

4 PORTOS - Platforma 
orzecznictwa Urzędu 
Patentowego RP. 

Andrzej 
Ręgowski

Rada Architektury zaleca:
 Uspójnienie opisu usług z opisem celów i korzyści,
 Zweryfikowanie proporcji pomiędzy pozycjami 

kosztów: „Oprogramowanie” - 2 450 000 zł a „Koszty 
zarządzania i wsparcia (w tym wynagrodzenia 
personelu wspomagającego)” - 2 355 000 zł. „Koszt 
zarządzania i wsparcia” stanowi ponad 41% 
całkowitego kosztu projektu, co nawet uwzględniwszy, 
że zawiera on obsługę prawną oraz opracowanie 
studium wykonalności wydaje się kosztem 
nadmiernym,

 Wyjaśnienie zapisu ryzyka określonego jako: „Niski 
poziom wykorzystania uruchomionych usług 
elektronicznych przez grupy docelowe.” Nie jest to 
ryzyko wpływające na realizację projektu, gdyż dotyczy 
sytuacji po wdrożeniu projektowanego systemu.

POZYTYWNA Z 
ZALECENIEM 
WPROWADZENI
A ZMIAN I 
UZUPEŁNIEŃ NA 
DALSZYM ETAPIE 
PRAC NAD 
PROJEKTEM

Liczba obecnych: 10
Głosujących: 10
Liczba głosów za: 10
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

5 EZD RP – 
elektroniczne 
zarządzanie 
dokumentacją w 
administracji 
publicznej

Adam 
Waszkiewicz

POZYTYWNA Liczba obecnych: 10
Głosujących: 10
Liczba głosów za: 9
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 1

Rada zwróciła uwagę na KPI nr 5,6,7 projektu EZD RP i zaleciła ich poprawienie.

Kierownik Zespołu

Podpis cyfrowy

Karol Okoński
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